
Zápisnica č. 19 zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bátorová, ktoré sa
konalo dňa 30.06.2021 na obecnom úrade o 17:00 hodine.

Prítomní: Starosta obce:              J. Máth
                 Poslanci OZ:                Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
                 Zapisovateľka:             Ing. M. Vlkolenská
                 Hlavný kontrolór:         D. Solská
                 Iní:                                Bc. Mária Konczová
                       
Návrh programu rokovania:

1. Otvorenie
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Záverečný účet obce Bátorová 2020
5. Tábor pre deti a mládež – Bátorová 2021
6. MAS
7. Spoločný podnik obcí
8. Diskusia
9. Uznesenia
10.  Záver

K bodu č. 1. Otvorenie 
Rokovanie Obecného zastupiteľstva otvoril  a viedol  Ján Máth,  starosta  obce.  Privítal  všetkých
prítomných.  Starosta  obce  skonštatoval,  že  prítomní  sú  poslanci  v počte  4  a  OZ je   uznášania
schopné. Starosta obce oboznámil prítomných s návrhom programu zasadnutia:
Program:

1. Otvorenie
2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
3. Kontrola plnenia uznesení
4. Záverečný účet obce Bátorová 2020
5. Tábor pre deti a mládež – Bátorová 2021
6. MAS
7. Spoločný podnik obcí
8. Diskusia
9. Uznesenia
10. Záver

Pán starosta sa opýtal, či majú poslanci záujem o zmenu/ doplnenie programu rokovania OZ. Nikto
z poslancov OZ nemal ďalší bod na doplnenie do Programu Obecného zastupiteľstva. Program bol
jednohlasne prijatý.

Návrh uznesenia č. 127:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová schvaľuje program rokovania OZ.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 P. Hulec
Uznesenie bolo prijaté



K bodu č. 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice
Návrhová komisia:  R. Vanko, J. Toma, Ing. J. Hajtman
Zapisovateľ: Ing. M. Vlkolenská
Overovatelia zápisnice: L. Mézeš, J. Toma

Návrh uznesenia č. 128:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová:
 a/ volí návrhovú  komisiu v zložení:
 predseda návrhovej komisie: R. Vanko
 člen návrhovej komisie: J. Toma, Ing. J. Hajtman
b/ berie na vedomie určenie :
zapisovateľka zápisnice: Ing. M. Vlkolenská
overovateľov zápisnice: L. Mézeš, J. Toma 

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 P. Hulec
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 3. Kontrola plnenia uznesení
Na predchádzajúcich  zasadnutiach č. 17 a 18 (mimoriadne) obecného zastupiteľstva sa 
prerokovalo:

- Návrh Rozpočtového opatrenia č. 2/2021 nebolo prijaté 
- zámer predaja obecného pozemku v k.u. Obce Bátorová na p.č.: 563/12 vo výmere 432 m2 a

na p.č.: 563/13 vo výmere 427 m2. Uloženie starostovi zistiť podmienky a náklady predaja
obecného pozemku – v štádiu riešenia

- späť  vzatie  Žaloby na  vypratanie  nehnuteľnosti  voči  žalovaným M.T a  R.Š  –  v  štádiu
riešenia

- návrh na predĺženie, resp. uzavretie novej nájomnej zmluvy s p. R.Š a M. T podľa pokynov
právneho zástupcu – v štádiu riešenia

- Návrh Rozpočtového opatrenia č. 2/2021 – na mimoriadnom OZ prijaté, splnené
- na vedomie sa bralo: Správa kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Bátorová za r.

2020,  informácia  o  projektoch,  nastúpenie  náhradníka  a  konštatovanie,  že  nastúpený
náhradník zložil sľub poslanca OZ

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 129:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 P. Hulec
Uznesenie bolo prijaté



K bodu č. 4. Záverečný účet obce Bátorová 2020
Hlavná  kontrolórka  Obce  Bátorová  predkladá  správu:  Odborné  stanovisko  hlavnej  kontrolórky
k Návrhu záverečného účtu  Obce Bátorová za  rok 2020,  viď príloha  č.  1.  Podrobne informuje
prítomných s jej obsahom a na konci dala priestor na otázky poslancom OZ.  Pán poslanec Ing.
Hajtman upozornil,  že našiel nezhody medzi Návrhom záverečného účtu Obce Bátorová za rok
2020 a Stanoviskom hlavnej  kontrolórky k návrhu záverečnému účtu Obce Bátorová za rok 2020.
Ďalej  pán poslanec uviedol,  že odporúča schváliť Záverečný účet obce za rok 2020 s výhradou
z dôvodu, že na zasadnutí  OZ dňa 13.12.2020 nebola schválená úprava rozpočtu – Rozpočtové
opatrenie  č.  3/2020,  čo  vedie  k porušeniu  zákona.  Pani  hlavná kontrolórka  obce  oponovala,  že
nedošlo  k prekročeniu  celkového  rozpočtu  ale  len  k prekročeniu  v rámci  jednotlivých  položiek,
a pritom sa celkový rozpočet nemenil.  Pán starosta upozornil pána poslanca Ing. Hajtmana, aby
nespochybňoval rozhodnutia poslancov čo sa týka financií.  Ohľadom financií  sa môžu poslanci
obrátiť na hlavnú kontrolórku obce, ktorá podá podrobné informácie. Celé účtovníctvo obce prejde
kontrolou nezávislou auditorkou.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 130:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrhu
záverečného účtu obce Bátorová za rok 2020.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 P. Hulec
Uznesenie bolo prijaté

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 131:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová schvaľuje  Záverečný účet obce Bátorová za rok 2020 a
celoročné hospodárenie bez výhrad.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Za: 3 L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 1 Ing. J. Hajtman
Neprítomní: 1 P. Hulec
Uznesenie bolo prijaté

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 132:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová schvaľuje použitie prebytku nasledovne: prebytok bežného a
kapitálového rozpočtu vo výške 5 769,05 € preúčtovať na rezervný fond do 30.06.2021. Zostatok
finančných operácií vo výške 13 293,00 previesť na rezervný fond.

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 P. Hulec
Uznesenie bolo prijaté



Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 133:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová schvaľuje Účtovný hospodársky výsledok – zisk vo výške 28
274,80 € zúčtovať na účet 428 /nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov/
Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 P. Hulec
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 5. Tábor pre deti a mládež – Bátorová 2021
Ing. Vlkolenská informovala prítomných, že na základe schválenia Dotácie z Banskobystrického
samosprávneho  kraja  bude  Obec  Bátorová  realizovať  denný  tábor  s názvom:  Tábor  pre  deti
a mládež – Bátorová 2021 v termíne od 05.07.  do 09.07.2021 v čase  od 8:00 do 16:00 pre  30
účastníkov tábora s aktivitami v rámci Obce Bátorová a plánuje aj výlet do Dolnej Strehovej, na
Donovaly a Kováčovú.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 134:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie Informácie o pripravovanom dennom 
tábore: Tábor pre deti a mládež – Bátorová 2021.    
                 
Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 P. Hulec
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 6. MAS
Pán starosta oboznámil nového poslanca s podmienkami a fungovaním združenia MAS. Spomenul,
že tam máme 41 000,- €. Žiadajú od nás predloženie ďalšieho projektu, čo znamená ďalšie náklady
pre obec vo výške cca 2000,- € (vypracovanie projektu 1200 -1400 €, verejné obstarávanie cca
600,-  €).  Momentálne sme preradení  do programu IROP, kde je  vyhlásená výzva pre materské
školy.  My máme záujem o výzvy na rigoly,  dom smútku (oprava  vchodových dvier,  oplotenie,
parkovisko),  autobusovú zastávku, kultúrny dom (kuchyňa je v havarijnom stave). Niektoré obce
ako napríklad Obeckov zo združenia vystúpili. Keby vystúpila aj naša obec, vznikne tu problém
prerušenia spojenia. 

K bodu č. 7. Spoločný podnik obcí
Na základe už schváleného zámeru OZ o založenie spoločnej prevádzkovej spoločnosti  starosta
obce predložil 2 možnosti spolupráce obcí: 

1. Združenie obcí v zmysle § 20b a nasl. zákona č. 369/1990 Zb. zákona o obecnom zriadení v
platnom znení (ďalej len „Zákon o obecnom zriadení).

2. Obecný podnik v zmysle § 20 ods. 1 zákona o obecnom zriadení – ide o spoluprácu medzi
obcami zriadením alebo založením právnickej osoby podľa Obchodného zákonníka, a teda
vytvorením  jednej  z  foriem  obchodnej  spoločnosti,  a  to  akciovej  spoločnosti  alebo
spoločnosti s ručením obmedzeným. 



Pán poslanec Toma sa informoval čo je pre obec výhodnejšie. Pán starosta poznamenal, že všetko
má svoje výhody a nevýhody. Kompetentní sľubujú, že ak sa obce spoja budú mať vyššiu šancu
získať finančné prostriedky na realizáciu kanalizácie. Ďalej podotkol, že ak bude pripravený návrh
zmluvy k spolupráci, potom treba riešiť  podmienky a ďalší postup. Pán starosta navrhol, že sa to
prejedná na ďalšom OZ.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 135:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie  založenie spoločného obecného podniku z
účelu prevádzkovania ČOV a kanalizácie v obciach Opatovská Nová Ves, Bátorová a Nenince a to
zriadením spoločnej právnickej osoby formou spoločnosti s ručením obmedzeným. 

Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 P. Hulec
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 8. Diskusia
V rámci Diskusie sa hovorilo o nasledovných témach:
Starosta – na obec prišla výzva od vodohospodárov, ktorí žiadajú, aby sa odstránili čierne stavby na
Vodnej nádrži Nenince. Nie sú vyplatené nájmy vlastníkom pozemkov nádrže. Plánuje sa spoločné
stretnutie  Obcí:  Opatovská  Nová  Ves,  Bátorová,  Nenince  a vodohospodárov  na  hľadanie
spoločného riešenia.
Poslanec Toma – pripomienka, že rybársky zväz sa nestará o okolie rybníka, nevedia zabezpečiť ani
likvidáciu odpadu.
Starosta  –  otázka  adresovaná  poslancovi  Ing.  Hajtmanovi,  že  mu  bolo  oznámené,  že  poslanec
Hajtman je uvedený ako svedok pri súdnom konaní späť vzatia žaloby. 
Ing. Hajtman – k danej veci sa nevedel presne vyjadriť.
Poslanec Vanko – pripomienka, že cez miestnu komunikáciu smerom na cintorín je problém sa
dostať do vlastných záhrad v prípade blížiacej sa žatvy kombajnom, ako aj k ďalším pozemkom kde
časom chce zbierať svoju úrodu.
Pán starosta – navrhol, aby sa k svojim pozemkom priblížil cez cestu od pivníc. Taktiež sľúbil, že
situáciu pôjde skontrolovať a bude hľadať riešenie.
Poslanci Vanko a Toma – odporúčajú, aby sa cesta smerom na cintorín cez sezónu otvorila.
Starosta – oznámil prítomným, že 31.júla 2021 sa plánuje táborák na miestnom ihrisku spojený
s priateľským  futbalovým  zápasom  a občerstvením  a  že  starší  Horváth  Michal  oslávi  90.
narodeniny.  Vyzval poslancov, že ak majú chuť,  srdečne prijíma ich pomoc a bude rád,  keď sa
zapoja do realizácie plánovaného táboráka.

K bodu č. 9. Uznesenia
Rekapitulácia prijatých uznesení.

Návrhová komisia predložila návrh uznesenia č. 136:
Obecné zastupiteľstvo Obce Bátorová berie na vedomie prijaté uznesenia OZ.



Hlasovanie:
Prítomní: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Za: 4 Ing. J. Hajtman, L. Mézeš, J. Toma, R. Vanko
Proti: 0
Zdržal sa: 0
Neprítomní: 1 P. Hulec
Uznesenie bolo prijaté

K bodu č. 10.  Záver
Starosta  poďakoval  poslancom a  všetkým prítomným za  účasť.  Zasadnutie  OZ bolo  ukončené
o 18:33 hodine.

V Bátorovej, dňa: 30.06.2021                                                Zapísala: Ing. Monika Vlkolenská

                                                                                                Starosta obce: Ján Máth

Overovatelia zápisnice:     

L. Mézeš                        …......................................

J. Toma                          …......................................


